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Isc društev 

Vabila 
- JUU — SRESKO DRUŠTVO MARI

BOR LEVI BREG bo imelo svoje prvo letoš
nje zborovanje in redni občni zbor v soboto, 
dne 11. nov. t. 1., ob 9. uri dop. v drž. ljudski 
šoli v Krčevini pri Mariboru. Ob 9. uri je 
otvoritev zborovanja in objava važnih dopi
sov, ob XA10. uri se prične občni zbor s sle
dečim dnevnim redom: 1. Čitanje zapisnika 
lanskega občnega zbora. 2. Poročila društve
nih funkcionarjev. 3. Poročilo o banovinski in 
državni skupščini. 4. Ob Ki l . uri volitev 
društvene uprave. 5. Proračun za 1. 1939./40. 
6. Delovni načrt za 1. 1939./40. 7. Predlogi in 
slučajnosti. 

V soboto, dne 4. novembra t. L, se po
poldne ob 2. uri vrši v krčevinski šoli širša 
odborova seja, h kateri naj sigurno in točno 
pridejo vsi člani upravnega in nadzornega ter 
strokovnega odbora in častnega razsodišča, 
učit. zbori onih šol, ki pa morda nimajo člana 
v teh odborih, pa naj k tej seji pošljejo svo
jega zastopnika! Vsem učit. zborom bo po
slana okrožnica, ki jo do 1. novembra t. 1. 
vrnite z odgovori predsedniku, predvsem naj 
vpišejo vanjo svojo izjavo članarinski dolžni
ki, radi katerih v glavnem zborujemo dovolj 
pozno, da uredijo svoje obveznosti, kot redni 
člani, ker le kot taki imajo tudi pravico glaso
vanja. Poravnajte vsi prve dni novembra vso 
dosedanjo članarino! Vsi(e) člani(ce) k pol
noštevilni udeležbi (nečlani[ce] glasom okrož
nice JUU drav. sekcije, št. 264, z dne 16. sept. 
1938. nimajo pristopa, niti se jim v te svrhe 
ne more dovoliti odsotnost), k pristopu in 
občnemu zboru so vabljeni tudi novodošli 
tovariši(ce)! 

Poročila 
+ JUU — SRESKO DRUŠTVO SLO

VENJ GRADEC je zborovalo 14. oktobra ob 
9. uri v Slovenjem Gradcu. Prisotnih je bilo 
30 članov, t. j . 62 %. Vstop sta prijavili tov. 
Može Olga in Pliberšek Kristina, obe iz Šmi
klavža. Zapustili so nas zaradi premestitve 
člani Kaizer Štefan in Stanislava ter Horvat 
Jožef. Zborovanje je vodil predsednik tov. 
Kopač, ki je podal poročilo o banovinski 
skupščini, podpredsednica tov. Smolnikarjeva 
pa nas je seznanila z razvojem dogodkov v 
Banja Luki. Tov. Cilenšek Vinko je podal 
tajniško poročilo, tov. Vaupotova blagajniško. 
Ker so bila vsa poročila zelo ugodna za naša 
društvo, je predlagal predsednik nadzornega 
odbora tov. Mrovlje vsemu upravnemu odbo
ru absolutorij, posebno pohvalo pa še blagaj
ničarki, ki je vzorno vodila posle in dosegla 
s tem lepe prihranke! Sledile so volitve nove
ga odbora, ki se je še istega dne konstituiral. 
Upravni odbor tvorijo: Kavčič Fran, predsed
nik; Smolnikar Hedviga, podpredsednica; 
Žolnir Bogdan, tajnik; Vaupot Tončka, bla
gajničarka. Odborniki: Gorjup Franc, Bre
gant Oskar, Iglar Rajko. Namestniki: Šmid 
Matilda, Cilenšek Vinko in Klugler Ivan. 
Nadzorni odbor: Mithans Minka, Rogina Jo
sipina, Vaupot Viktor. Namestniki: Arnuš 
Marija in Stani Zdenka. Poverjeniki: za Uči
teljsko tiskarno Smolnikar, za Mladinsko Ma
tico Mrovlje Lidvina, za Učiteljski pokret in 
za Odsek učiteljic Križaj Iva. 

Zatem se je dosedanji predsednik Kopač, 
ki je bil 18 let na slovenjgraški šoli in 10 let 
predsednik učit. društva, poslovil, ker je pre
meščen za šolskega nadzornika v Maribor. 
Tov. Smolnikarjeva se je v imenu društva 
poslovila od njega, ki nam je bil vedno vzgled 
dobrega tovariša, vzgojitelja in učitelja, ter 
mu želela na novem mestu obilo zadovoljstva! 
Po slovesu je spregovoril še novi predsednik 
tov. Kavčič, ki je pozval vse članstvo k inten
zivnejšemu sodelovanju, ker ne bomo drugače 
kos času in delu, ki se nam bliža, zato vsi na 
delo za stanovske in šolske interese! 

Prihodnje zborovanje bo 2. decembra v 
Slovenjem Gradcu. 
Kavčič Fran, preds. Žolnir Bogdan, taj. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO LJUB
LJANA OKOLICA — ZAH. DEL je imelo 
svoj redni občni zbor dne 7. oktobra 1939. v 
Ljubljani. 

Navzočih je bilo 74, odsotnih 25 članov. 
Pred občnim zborom je govoril sreski šol

ski nadzornik g. Drnovšek o raznih pripo
močkih za zemljepisni pouk. Priporočil je, da 
bi si šole nabavile zemljevide svojih šolskih 
okolišev, domačih občin in domačih občin in 
domačega sreza. 

Za izdelovanje takih zemljevidov se je 
ponudil g. I. Selan iz Komende, ki je že izde
lal nekaj zemljevidov za razne šole in so 
prav lični. 

O vprašanju, ali bi bila samozaložba 
zemljevidov za učence možna, bo razpravljal 
društveni odbor z društvom za vzhodni del 
ljubljanske okolice. 

Ko so si člani ogledali zemljevide, je 
predsednik otvoril občni zbor. 

Poročilu tov. Gradišarjeve o državni 
skupščini in poročilu tov. Vončinove o bano
vinski skupščini so člani pozorno sledili. 

Nato je podala tajnica kratek pregled 
odborovega dela v minuli poslovni dobi, bla
gajničarka Deželova pa obširno poročilo o 
blagajniškem stanju. 

Obračun za preteklo dobo je bil s pri
znanjem sprejet; prav tako je bil sprejet brez 
ugovora proračun za 1. 1939./40. 

Pri volitvah je bila oddana samo ena kan
didatna lista. 

V upravni odbor so bili izvoljeni: Vrho
vec Stanko, Tavčar Ljudevit, Župančič Na

taša, Vončina Elizabeta, Vuk Slavko, Gradi
šar Ana, Fatur Josip in namestniki: Remškar 
Franc, Gaber Breda, Weber Franja; v nad
zorni odbor pa: Zakrajšek Josip, Schein Šte
fan, Dekleva Ivana in namestnici: Pivk Fra
nja in Kleinstein Ana. 
Vrhovec St., t. č. preds. Lenarčič Ana, zap. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO LAŠKO 
je zborovalo ter opravilo svoj redni letni 
občni zbor v soboto, dne 14. oktobra 1939., 
ob 8. uri v Zidanem mostu, ob navzočnosti 
76 članov, t. j . 56 %. 

V uvodnih besedah se spominja tov. 
predsednik pete obletnice smrti Viteškega 
kralja Aleksandra I. ter tolmači težak sve
tovni položaj, ki nas kruto objema. Nadalje 
pozdravlja vse novo pristopivše tovarišice in 
tovariše ter jim želi, da se v naši sredi tova
riško počutijo, ter jim je hvaležen, da v teh 
težkih časih zasledujejo cilje stanovske linije 
v JUU. 

Navzočemu tov. nadzorniku Potočniku, 
ki je bil nedavno razrešen svoje službene 
dolžnosti v Laškem, pa izreka toplo zahvalo 
za njegovo blagohotno pomoč in vodstvo pri 
našem šolskem delu in konstatira, da je bil 
tov. Potočnik eden med redkimi nadzorniki, 
ki so po osnovanju lastne organizacije ostali 
še nadalje člani JUU. 

V enako toplih besedah se od tov. nad
zornika poslavlja tudi tov. Kislinger — v ime
nu šolskih upraviteljev. Tudi tov. Potočnik 
končno izpregovori ter poudarja, da je med 
tov. Laščani služboval rad, ter da bo ohranil 
nanje najugodnejši vtis. 

Ker se zapisnik uveravlja po dveh članih 
overovateljih, povzame besedo tov. tajnica, 
ki v izčrpnem tajniškem poročilu objasni 
skupščini delovanje društva, ki je bilo v pre
tekli poslovni edinici dovolj aktivno, saj je 
končna št. oprav, zapisnika 388. 

Ker je tov. blagajnik na orožnih vajah, 
se po soglasnem sklepu navzočih, obravnava 
njegovo poročilo na prihodnjem zborovanju. 
Nato sta bili podani poročili o banovinski 
skupščini, ki ga je lepo in iz pravilnega zor
nega kota podala tov. Plavšakova; ter poroči
lo o držav, skupščini (Mahkota), okrog kate
rega se je vnela živahna debata; se pravi, ob 
onem delu, ki govori o odhodu hrvaških de
legatov. V razpravo so posegli opetovano tov. 
Kimovec, Pavčič, Pahor in Lunder. Končni 
rezultat te je predlog: Sekcija naj posreduje, 
da se čimprej dostavi društvom osnutek o 
izpremembi pravil, v razpravo. 

Ob Vi 10. uri so se vršile volitve. Ker je 
bila nredložena le ena lista, brez predloga za 
tajno glasovanje, je bila ta sprejeta soglasno. 

Po konstituiranju je upravni odbor sledeč: 
predsednik Mahkota, podpredsednica Plavša
kova, tajnica Urbajsova, blagajnik Groznik, 
člani Kimovec, Švarc, Prešeren. Izvoljeni so 
bili tudi strokovni odbori in posamezni po
verjeniki. 

Po končanih volitvah je imel tov. Janežič 
Jelo predavanje: O državljanski vzgoji. Stro
kovnjaški referat zasluži, da bi se tiskal, ker 
bi bil važen priročnik učiteljem pri vzgoji 
dece v državljansko zavedne ljudi. 

S pozivom na mnogobrojno udeležbo ob 
prihodnjem zboru, ki bo decembra v Trbov
ljah, zaključi tov. predsednik uspelo zboro
vanje. 
Mahkota Milan, preds. Urbajs Alojzija, taj. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO LITIJA 
je zborovalo v soboto, 14. t. m., v dvorani ko
lodvorske restavracije v Ljubljani. Navzočih 
je bilo 49 članov. 

Predsednik tov. Jože Zupančič se je v 
svojem poročilu spomnil jubilejev učiteljskih 
organizacij, tako tudi 50 letnice našega dru
štva, pokojnega tovariša Goriška Karla, ki je 
22 let služboval v Stični. Omenjal je jubileje 
tov. Silije. Tov. Sakotnikova že 25 let službu
je na enem mestu, na Savi. Hvaležni vaščani 
so ji priredili skromno, a prisrčno počaščenje. 
Čestital je tudi tov. Tramtetovi k 25 letnem 
službovanju na Vačah. Naše društvo je zapu
stil odbornik in priljubljeni tov. Ambrožič 
Lado, ki ie bil po službeni potrebi premeščen 
iz Št. Vida pri Stični na Sinji vrh v Beli Kra
jini. 

Dekretov iz majskih napredovanj še ni. 
Tov. tajnik poroča o došlih dopisih in 

omenja intervencijo društva po sekciji pri 
banski upravi zaradi nerednih nakazil  dota
cij iz proračuna B. Izkazalo se je, da so ne
rednih nakazil krivi zanikrni šol. upravitelji, 
ki ne pošiljajo pravočasno obračunov. V bo
doče bodo malomarneži izločeni od skupnih 
nakazil. Razpravljalo se je tudi o naturalnih 
stanovanjih. 

Sledilo je nad vse zanimivo predavanje g. 
Ivana Kolarja, profesorja na III. drž. real. gi
mnaziji, o slovenskem pravopisu. Članstvo se 
je toplo zahvalilo za izvajanja. Razgovor o 
bodočem občnem zboru v novembru je pri
nesel tudi vprašanje, ali naj se društvo deli, 
ker je srez razdeljen na 2 dela, je članstvo 
soglasno sklenilo, da se društvo ne bo delilo. 

Po blagajniškem poročilu in po slučajno
stih je tov. predsednik zaključil uspelo zbo
rovanje. 
Župančič Jože, preds. Trošt Franjo, taj. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ŽUŽEM
BERK je zborovalo v soboto, 14. okt. 1939., 
v ljudski šoli v Žužemberku. Na zborovanje 
in občni zbor so prišli skoraj vsi člani, saj 
je bilo na programu predavanje g. prof. Ani
ce Černejeve. 

V uvodni besdi je tov. predsednik Mer
var France pozdravil navzoče, stare člane in 
novopriStopivše, posebno pa g. prof. Černe

jevo, ki je prihitela iz bele Ljubljane bistrit 
pedagoško znanje uciteljstva prelepe žužem
berške doline. Nadalje je poudaril, kako po
trebni so v današnjih nemirnih in težkih dneh 
z otroki in ljudstvom čuteči učitelji, vzgaja
joči domoljuben naraščaj, ki bo s pogumom 
zrl v bodočnost. Učitelj sam pa naj najde 
uteho v tovariškem občevanju z učiteljsko 
družino domače šole, posebno pa še v vrstah 
učiteljske stanovske organizacije, katera se 
neprestano trudi za dobrobit svojih članov. 

Izvajanja g. predavateljice o metodičnih 
reformah so bila spremljana ves čas s splošno 
pozornostjo. Poslušalci so se poglobili v bi
stvo »šole iz življenja z življenjem za življe
nje«. Modernega učitelja, moderno šolo ime
nujmo raje dobrega učitelja, dobro šolo. Na
čela domorodnosti, časovnosti, otroškosti, ak
tivnosti in strnjenosti naj se nikdar ne razu
mevajo kot gole šablone. Otroka opazujmo 
v njegovi povezanosti z okolico in dobo, v 
kateri živi. 

Poslušalci So se z odobravanjem zahvalili 
za predavanje, a tov. predsednik je izrazil 
splošno željo, da bi g. predavateljica kmalu 
zopet razveselila naše učiteljsko društvo s 
svojim nastopom. 

Po kratki debati je sledilo tajniško po
ročilo tov. Hrovatove. Podala je obračun o 
društvenem delu za preteklo leto. Poročala 
je o zborovanjih in v kratkem izvlečku pred
očila aktivno udejstvovanje članstva in od
bornikov na društvenem polju. 

Blagajniško poročilo, ki ga je podala tov. 
Brumatova, je bilo soglasno sprejeto. Člana
rina bo znašala tudi v bodoče 17 din. 

Po kratkem odmoru so se pričele volitve. 
Predložena je bila le ena lista, sestavljena iz 
zastopnikov skoraj vsake šole v območju 
učit. društva in je bila soglasno sprejeta. 
Društveni odbori so sestavljeni takole: 
Upravni odbor: predsednik Mervar France, 
podpredsednik Ravbar Hinko, tajnica Hrovat 
Rafaela, blagajničarka Brumat Irma, ostali 
člani Zaje Angela, Ljubic Mirko, Erker Ela. 
Namestniki: Jalen France, Mervar Mara. Škedl 
Mira. Nadzorni odbor: Perko Jože, Sič Štefan, 
Ozimek Avrelija. Namestniki: Čebul j Darin
ka, Cvar Miroslav. Strokovni referent za tisk 
in Mlad. matico: Ljubic Mirko. Stanovsko 
častno razsodišče: Perko Jože, Žen Danica, 
Jalen France. Stalna člana razsodišča: Mau
čič Marija, Ficko Veronika. Namestnika: Le
ban Jelica, Šolar Marija. Sekretar razsodišča: 
Vilfan Julka. Namestnik: Kučiš Justina. 

Pri slučajnostih je omenil tov. Mervar. 
da se redno nakazovanje dotacij ravna po 
rednem sestavljanju in predlaganju obraču
nov in da je zato v splošno korist, ako šolski 
upravitelji kmalu po prejemu dotacije sesta
vijo obračune. S tem je bilo zborovanje za
ključeno. 
Fr. Mervar, preds. Fr. Jalen, zapisnikar. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO V MUR
SKI SOBOTI je imelo svoj občni zbor 7. ok
tobra ob 9. uri v Murski Soboti. 

Najprej se je učiteljstvo poklonilo spo
minu blagopokojnega Viteškega kralja Zedi
nitelja Aleksandra I. V otvoritvenem govoru 
je predsedujoča tov. podpredsednica poka
zala na izredne naloge, ki čakajo učiteljstvo 
v današnjih usodnih časih, ki jih je učitelj
stvo pripravljeno izpolnjevati iz ljubezni do 
naroda in domovine. Vendar uspeh tega dela 
ni odvisen samo od uciteljstva, marveč tudi 
od onih, ki so nad njim. Učiteljstvu je po
trebna posebno v današnjih časih stalnost na 
mestu in v službi, izboljšanje gmotnega polo
žaja, ločitev prosvetne oblasti od politične in 
iz vsega tega izhajajoč duševni mir, zadovolj
stvo in optimizem. Omenila je tudi, da je od
bor okrnjen. Tovariš predsednik Antauer je 
bil imenovan za nadzornika, tovarišica blagaj
ničarka Blečič Nikica pa je bila premeščena 
po službeni potrebi v Staro Lipo. 

Iz tajniškega poročila je bilo razvidno, da 
je društvo zborovalo v pretekli funkcijski do
bi 17 krat z 23 predavanji in s povprečno 
udeležbo 75,5 % in da je naraslo od 81 članov 
na 135, t. j . za 54 članov (65 %). 

Blagajniško poročilo izkazuje aktive 
din 13.482,—, pasive din 5244,75, čista imo
vina je din 8237,35. 

Po dani razrešnici je bil sprejet proračun 
za poslovno leto 1939./40. Članarina ostane 
ista, t. j . letno 175 din. 

Po poročilu tov. delegatov je pozivala to
varišica predsednica odseka učiteljic k sode
lovanju. Sledilo je predavanje tov. Gumilar ja. 
Ob dvajsetletnici slov. šolstva v Prekmurju, 
ki je pokozal socialni prerez Prekmurja, kul
turni vpliv uciteljstva in njegove ovire ter 
pokazal na nujno potrebo, da se učiteljstvo 
približa s pravilnim razumevanjem ljudstva. 
Za globoko in toplo predavanje so bili na
vzoči predavatelju iskreno hvaležni. Nato so 
se vršile volitve. Predloženi sta bili dve listi. 
Novoizvoljeni odbor se je takoj konstituiral, 
in sicer sledeče: 

Hajnšek Franc, preds., Kos Leopoldina^ 
podpreds., Kramberger Jožko, tajnik, Stanjko 
Viktor, blagajnik, odborniki pa: Titan Josip, 
Pajtler Franc in Slokar Rastislav. Namestniki: 
Kemperle Ljudmila, Krasna Zmago, Vrečko 
Miroslav. Nadzorni odbor: Bauman Ivan. 
predsednik, člana: Kočar Karel in Poredoš 
Štefan. Namestnici: Mazi Pavla in Erker Vera. 

Pri slučajnostih je pozival gospod šolski 
nadzornik Velnar na naročitev naših mladin

skih listov in publikacij. Dalje priporoča go
spod nadzornik, da naj učiteljstvo posveča 
večjo pažnjo PJS. Mladino je treba zaintere
sirati za naše morje, ki je velike važnosti za 
državo. 
L. Kos, podpreds. Kramberger Joško, tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO V CE
LJU je imelo svoj redni letni občni zbor 
7. oktobra 1939. v Celju. Od 207 članstva se 
ga je udeležilo 164. Uvodoma je ugotovil to
variš predsednik, da je društvo stopilo v 
70. leto svojega življenja hvaležno učiteljstvu 
okraja za zvestobo, ki mu jo je v vsej tej 
dobi ohranilo. Zlasti je pozdravil tov. Roz
mana in Hudalesa z gospo ter tov. Seršena. 
Članstvo se je poklonilo spominu kralja Ale
ksandra I. ob 5. obletnici njegove smrti. V 
slovo preminulemu celjskemu učiteljskemu 
veteranu tov. Tomu Grahu, ki je v to dru
štvo vstopil pred 68 leti, so bile izrečene 
tople besede. Prav tako v spomin tov. Zni
daršiča, ki si je ob prevratu kot častnik ste
kel nacionalnib zaslug za Celje. Tov. pred
sednik je želel v pokoj odhajajočemu tova
rišu Janku Kramerju, šolskemu upravitelju 
v Celju, ki je pred 29 leti postal društveni 
član, še mnogo sončnih let. Nato se je do
taknil težav sedanje dobe v svetu, naglašal 
potrebo stvarnega, složnega dela v zadovolj
stvo Slovencev, Hrvatov in Srbov ter v srečo 
in moč države. Napovedal je dejstvo bliž
njega urejevanja prosvetnih zadev sloven
skega naroda iz novih, prirodnejših vidikov. 
Pri tem bo treba dati trdnih osnov položaju 
šole in stanu, ki imata vso pravico do izpol
nitve upravičenih teženj. 

Tajniško poročilo navaja 204 člane v mi
nulem društvenem letu. Društvo je delovalo 
redno in služeč interesom članstva. Blagajna 
izkazuje preko 32.000 din dohodkov in skoro 
prav toliko izdatkov. Preko 14.000 din imo
vine je naložene v članskem socialnem fondu, 
iz katerega je bilo izplačanih 1600 din podpor 
v izrednih primerih. Knjižnica šteje 606 ve
činoma pedagoških del in je redno delala. Na 
predlog predsednika nadzornega odbora tov. 
Sevnika je bila upravi soglasno z odobrava
njem izrečena razrešnica z zahvalo. 

O poteku sekcijske in glavne skupščine 
JUU je poročal tov. Pogačnik. Njegovim za
nimivim izvajanjem je sledila vsestranska in 
razgibana debata. Tu je tov. Gerlanc raz
pravljal o nalogah in delu organizacije, o 
glavni skupščini in vzrokih odhoda Hrvatov 
ter o Mladinski matici. Zahteval je, da se 
takoj pristopi k ustanovitvi avtonomne orga
nizacije slovenskega uciteljstva ter ohranijo 
stiki s hrvatskim učiteljstvom. V debato so 
posegli še tov. Hudales, Pogačnik, Wudler
jeva, Prelog, Dolinar in Roš, nakar so se 
predlogi tov. Gerlanca odstopili odboru v iz
vedbo. Delegatom, ki so društvo zastopali 
na obeh skupščinah JUU, je bila soglasno 
izražena zaupnica. 

O Slov. šolski matici je referiral tovariš 
Gobec, ki je orisal tudi delo velikega, ne
davno umrlega psihologa Freuda. O akciji 
za zimsko pomoč mladini v severnih predelih 
Slovenije, ki naj se tudi letos izvede, je po
ročala tov. ga. Ivanka Zupančičeva. V ta na
men je bil sklican poseben sestanek tovarišic 
in takoj zbranih 213 din. Tov. ga. Karčičeva je 
priporočala izdanja Učiteljskega doma v Ma
riboru in ustanovitev posebnega dekliškega 
doma v njegovem okviru. 

Poseben kandidacijski odbor je sestavil 
kandidatno listo, ki je bila kot edina vložena 
ter v tajnih volitvah z listki skoro soglasno 
potrjena. V upravnem odboru so: preds. Fran 
Roš. podpreds. Franja Wudlerjeva, tajnik Jo
sip Kotnik, blagajničarka Marija Pečnikova, 
Metod Požar. Janko Pogačnik, Bogomil Ger
lanc. Vid Vertačnik, Ana Zupanova in Ruža 
Petelinova. V nadzornem odboru so: preds. 
Julij Sevnik, podpreds. Ernest Tiran, Lizika 
Petričkova. nam. Antonija Voršičeva in Jože 
Zupanek. Predsednik finančnega odbora je 
Albert Planer, odsek učiteljic vodi Ivanka 
Zupančičeva. Strokovni referent za šolska 
vprašanja je Vekoslav Gobec, za tisk Bogo
mil Gerlanc. V stanovskem častnem razsodi
šču so preds. Bogomir Zdolšek, Franc Lužnik, 
Nace Pejcha, Fran Seručar, člana Anton Ba
sa in Stana Sehreinerjeva. nam. Maks Pivc in 
Avgust Binder, tajnik Josip Kotnik, namest
nik Anton Zorko. 

Odobren je bil novi letni društveni pro
račun z lanskimi postavkami. Ugotovljena je 
bila nujna potreba ustanovitve odseka »Uči
teljskega pokreta« v društvu. Po zborovanju 
so se konstituirali odbori. 
Fran Roš, preds. Fran Seručar, zapisnikar. 


